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Huvudstyrelsemöte 

RSK  

Nr 2022-10 

Datum 221010 

Plats Kansliet 

Närvarande Leif Kuusela                           Maria Martinsson 

Agneta Johansson  Anita Erixon    

Danny Sajatovic                           

Lena Åsegård 

Anette Krii 

  

 

10.1        Mötets öppnande 

Leif öppnade mötet  

10.2        Dagordning 

Dagordningen godkändes . 

10.3        Protokollsjustering 

Anette Krii utses att justera dagens protokoll 

10.4        Föregående mötes protokoll 

 SISU ledarutbildning: KVARSTÅR. Påstötning från sektionerna om anmälan till den 20/10. 

 Dagsläget utdrag från belastningsregistret: KVARSTÅR. Sektionerna fortsätter arbetet. Skall vara 

klart till årsskiftet 22/23 

 Golvet i idrottshallen: KVARSTÅR. Uppföljning/bevakning mot Fritidsförvaltningen. 

 Fråga från IB om mailadresser : KVARSTÅR. Krister Karhu medverkar i en diskussion på  dagens 

möte. Frågorna kan delas upp i 2 delar. 1. Mailadresser till enskilda föreningsfunktionärer. Simply.com 

har möjlighet till obegränsat antal mailadresser. En möjlig start kan vara att dela ut mailadresser till de 

olika styrelserna. 2. Var kan man spara dokument ? Google Drive, Dropbox, etc. bör utredas i ett andra 

steg. Krister Karhu erbjuder sig att hjälpa till i de praktiska frågor som kan bli aktuella. Leif har haft 

kontakt med Krister som kommer att starta upp en första inventering av Simpledomänen. 

 Jubiléumsfesten:KLART. Festen blev lyckad med trevligt umgänge och god mat och musik.  

 Hyresdebiteringen för Storsjögården: KVARSTÅR. Diskuterades nuvarande hyresnivåer i relation till 

övriga motsvarande lokaler drivna av föreningar i Borås. En faktor som också kommer att få stor 

betydelse är befarade ökade kostnader för driften. En höjning av hyresdebiteringen skall genomföras från 

1/1 2023. Hur stor denna höjning skall bli får utredas under hösten. 
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10.5        Rapporter 

 Ekonomi: Lena rapporterar. Ackumulerat resultat per sep 2022 uppgår till  - 56 673 kr.  

 Energioptimering Storsjögården: Leif  rapporterar. Ett första besök har genomförts tillsammans med 

Elektrokyl. Förslag på åtgärder är presenterat innebärande styrning av ventilationen med närvarogivare 

samt konfigurering av golvvärmesystemet för nattsänkning. Ett ungefärligt pris för detta beräknas till 

14 000 kr exkl moms. BESLUT. Leif går vidare med Elektorkyl 

 Remissvar till Ortsrådet gällande viskaforsbygdens utveckling: Leif sammanfattar skrivelsen. 

 Kort rapport fotbollsektionen: Startat försäljning och distribution av toapapper och frallor. 

 Kort rapport IB: Startat Pantamera, Newbody och restaurangchansen 

 Tipspromenaderna: Senaste söndagen rekorddeltagande med 60 personer. 

 

10.6        Övriga frågor 

 Erbjudande från IF Elfsborg om klubbesök: Styrelsen ser positivt på erbjudandet. BESLUT: 

Återkoppling får ske genom fotbollsektionen. 

 Belysning elljusspåret Storsjögården: Agneta ställer frågan om reglerna för bidraget från Borås stad 

och vilka perioder som det förväntas att det skall lysa. BESLUT: OL utreder frågan. 

 Tillsyn Storsjögården: Anita upplever att det är varierande omfattning på tillsynen. BESLUT. Agneta 

går vidare till OL och meddelar att återrapport skall ske till Anita för varje vecka. 

 Västergötlands orienteringsförbund: Det skall hållas en konferens på Storsjögården. BESLUT: 

Hyresdebitering i likhet med föregående konferenstillfälle. 

 

10.7        Nästa möte 

 

Huvudstyrelsemöte Datum Tid Plats 

Nr 2022-5 22-04-11  må 18:30 SE-vallen 

Nr 2022-6 22-05-09  må 18:00 SE-vallen 

Nr 2022-7 22-06-13  må 18:00 Ålgårdsvägen R-holm 

Nr 2022-8 22-08-15  må 18:00 Kansliet 

Nr 2022-9 22-09-12  må 18:00 Kansliet 

Nr 2022-10 22-10-10  må 18:00 Kansliet 

Nr 2022-11 22-11-07  må 18:00 Kansliet 

Nr 2022-12 22-12-05  må 18:00 Kansliet 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

Leif Kuusela    Anette Krii 


